
Referat  

Bestyrelsesmøde i Vasehus Rideklub 
16. januar 2025 kl. 17.00-20.00 

Sekretariat, hal 2 

 

Deltagere: Gitte, Ane, Elisa, Charlotte og Kirsti  

Elisabeth deltager kl. 19:00-19:30, Heidi deltager kl. 18:00-18:30 

 

Mad: Gitte 

Referent: Kirsti 

 

1) Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde  

a. Referatet er godkendt 

 

2) Opsamling fra sidste mødereferat: 

i. Skift af bank - Kirsti skal have kontakten til banken af Charlotte, og presser på 

med henblik på et møde omkring. 

b. Dressurudvalg: 

i. Brunt hegn til baneopdeling.  

1. Kan der findes en, der vil lave hegnet, dækker klubben alle udgifter. Der 

må gerne blive lavet 2 mere end der normalt bliver anvendt, så der er til 

spring også. (Ane følger op) 

ii. Sponsorgaver til dressurstævner 

1. Der bedes om penge til indkøb af sponsorgaver fra dressurudvalget. 

Klubben må bede om yderligere information om omkostninger i form af et 

budget pr stævne dressur / spring. (Charlotte følger op) 

 

3) Informationer ved formanden 

a. Der er ikke noget nyt. 

 

4) Informationer fra kassereren 

a. Huslejestigning 2025 

i. Huslejen stiger i henhold til samarbejdsaftale. 

 

5) Regnskab 2025 

a. Der mangler fortsat lidt rettelser.  

b. Der laves en aftale mellem Gitte, Kirsti og Susanne om gennemgang når der er klar. 

 

6) Heidis opsigelse 

a. Heidis opsigelse modtaget 11. januar 2025 

b. Bestyrelsen har fundet en, der er interesseret i at overtage Heidis opgaver, med 

undtagelse af ugentlig åbning i café og andet café hygge. Der skal laves kontrakt 

efterfølgende. 

c. Der har ifølge Heidi igennem længere tid ikke været meget opbakning til Café. 

d. Der er lavet udmelding på Facebook til klubbens medlemmer.  

 

7) Hjælperfest d. 31. januar 2025. 

a. Der er bestilt mad til 50 personer. Endeligt antal gives 10 dage før. (Charlotte) 

b. Indkøb (Gitte aftaler) 



c. Bestyrelsen mødes kl. 17:00 

 

8) 20. års Jubilæumsfest i stedet for sommerfest 

a. Dato fastsat til 13. september 2025 

 

9) Elevskolecup – afløser for Susanne 

a. Der er desværre ingen der har vist nogen form for interesse. 

 

10) Indkøb af printer 

a. Klubbens farveprinter virker ikke. Elisabeth har brug for at kunne kopiere sort/hvid ca. 

80 stk./måned. (Kirsti/Charlotte undersøger og finder løsning) 

 

11) Fondssøgning (Fast punkt) 

 

12) 50x70 Udendørs Ridebane (Fast punkt, men vi afventer nærmere omkring fond før vi 

kommer videre) 

a. Prisoverslag (i alt for bane alene: 1.659.500kr): 

i. Pris på sokkel og bund, uden ebbeflod system og top lag: 382.000 inkl. moms. 

(Elisabeth og Steffen kan dække omkostning) 

ii. Der er modtaget et prisoverslag på 1.277.500kr (ud over de 382.000kr).  

b. Hertil kommer udgifter til hegn omkring hele 50x70 banen, dressurhegn, bogstaver, lys 

mv. 

c. Viborg lover afklaring d. 26. november 2024 på om vi kan forvente støtte – Udskudt til 

deres møde i januar. 

 

13) Ridecentret, Elisabeth med fra 19:30 

a. Lyd og betjening af det - Højtalere hyler stadig indimellem i hal 1 

i. Elisabeth skal kontakte Henrik ved problemer eller hvis noget hyler. Det går 

hurtigere end hvis det skal igennem bestyrelsen. 

ii. NYT: Højtalere står og brummer, og tænder man lyset til depot over rytterstue 

i hal 1, går det i højtalerne og Elisabeth snakker igen med Henrik. 

b. Ridehjelme til rytterne  

i. Ridehjelme er leveret. 

ii. Der skal indkøbes tusch til at skrive på dem. 

c. Juleshow, opfølgning 

i. Alt var som det skulle være med stor opbakning!  

d. Dressurudvalg 

i. Baneforhold – banerne virker igen meget hårde. 

1. Elisabeth snakker med Steffen omkring harvning, Noget nyt? 

a. Der er stillet på harven, og der kan evt. skrues mere ned for 

vandet.  

e. Ridecenteret købt printerpatroner til egen printer og sendt klubben regning på 829kr. 

Hvad er printet, hvor meget?  

i. Der printes hold lister og programmer til kvadrille mv. Købet godkendes. 

 

14) Næste mødedato  

a. Efter Generalforsamling. 


